
Eindverslag project Watersnip. 

 

Inleiding. 

Toen ons grote volière project Oehoe werd opgeleverd werd eigenlijk meteen duidelijk dat voor de 

grote watervogels (zwanen en ganzen) de kleine zwembadjes in de volières niet voldeden en er 

behoefte ontstond aan een grotere zwemvijver. 

Overwegingen. 

Wij hadden achter de grote volières nog ruimte en een bouwblok beschikbaar om een en ander te 

realiseren. Aangezien vogelgriep een steeds grotere rol gaat spelen is gekozen voor een overdekte 

volière zodat passerende watervogels met hun uitwerpselen deze volière niet kunnen besmetten. 

Bovendien begonnen de energiekosten de pan uit te rijzen zodat gekozen is om het dak te beleggen 

met zonnepanelen. Op de plaats waar nu de volière is gebouwd hebben we de meeste zon. 

Aangezien we niet iedere keer het zwembad kunnen laten leeglopen om het water te verversen is 

het zwembad uitgerust met een pomp en een zandfilter. Nu hoeft het geheel maar een keer per jaar 

een grote schoonmaak te ondergaan. 

Plan. 

We bouwen een volière van 11 x 11 meter met een schuin dak van maximaal 3 meter hoog en hierin 

een zwembad van 3 x 5 meter met een schuine oplopende kant zodat de watervogels op een 

gemakkelijke manier het zwembad kunnen uit lopen. Zonnepanelen op de schuine kanten. 

Financiering 

Gestart met het vragen van offertes om een deugdelijke begroting te kunnen maken. Dit heeft 

uiteindelijk geleid tot een begroting ca € 55.000 inclusief een onvoorzien van ca € 4200. We hadden 

zelf maar € 5000 ter beschikking. In januari 2021 zijn dezelfde fondsen aangeschreven die ons ook 

geholpen hebben om het project Oehoe te realiseren. Alle aangeschreven fondsen hebben op ons 

verzoek positief gereageerd (uitzondering Brabants cultuurfonds die hebben ook niets bijgedragen 

aan het project Oehoe en Han Bevan die gestopt is) 

Realisatie 

Het bouwen van het zwembad verliep nog enigszins volgens de planning maar het bouwen van de 

volière stuitte op materiaal- en capaciteitsproblemen veroorzaakt door corona. De energiecrisis heeft 

ertoe geleid dat zonnepanelen met de bijbehorende omvormers maar mondjesmaat te verkrijgen 

waren. De zonnepanelen zijn pas op 5 oktober 2022 geplaatst terwijl het de bedoeling was om het 

project per eind 2021 af te sluiten. Wel zijn wij er ondanks alle vertragingen en problemen in 

geslaagd om het project binnen de begroting te realiseren. Wel zijn de individuele posten goedkoper 

of duurder geworden: 

• Het zwembad is € 3200 duurder geworden. Wij hebben  een pomp met zandfilter 

toegevoegd en bestrating rondom het zwembad gezien onze ervaringen met de kleine badjes 

in de andere volières. 



• De kassenbouwer is goedkoper uitgevallen door de toepassing van tweedehands materialen 

minus € 2700 

• De gemeenteleges waren conform de offerte 

• De zonnepanelen vielen € 1300 duurder uit 

Van het stukje onvoorzien is dus € 1800 verbruikt.  

Wij zijn blij met de ondersteuning van 12 fondsen want zonder deze steun hadden wij dit project niet 

kunnen realiseren! 
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